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1\Pure natural plant fiber, green and environmentally friendly.

2\The components are cellulose, as well as a small amount of waxy 

substances, nitrogen-containing substances, and pectin. There is no 

irritation when the subject comes into contact with the skin.

3\Has good moisture absorption and breathability, no static electricity, 

making sleep comfortable.

01-COTTON

PURE COTTON 
Fabric：100% Cotton BCI

Filling: 100% Cotton BCI

1/Cotton summer quilt

2/Cotton mattress pad

3/Cotton quilted pillow protector

Quilt

Quilted Pillow Protector

Print Binding

Over 20 years experience in Home Textile OEM                     ODM                  Wholesale                     In Stock

Mattress Pad

band

1.纯天然植物纤维，绿色环保
2.成分是纤维素，还有少量的蜡状物质和含氮物与果胶质。被体
与肌肤接触无任何刺激
3.具有较好吸湿透气性，无静电，使睡眠舒适。

Fabric Bag

Pantone TCX11-0602



02-SILK

PURE SILK
Fabric：100% Cotton dobby BCI

Filling:  98% Silk

1/Silk summer quilt

2/All Season silk quilt

3/Silk quilted pillow protector

Quilt

Print Binding

Over 20 years experience in Home Textile OEM                     ODM                  Wholesale                     In Stock

Quilted Pillow Protector

Fabric Bag
1\Pure natural animal fiber, green and environmentally friendly .

Strong, slender, smooth, soft, and glossy .

2\It has breathable and breathable characteristics, comfortable feeling, 

and is sensitive and friendly to the skin .

3\Rich in essential amino acids for the human body, it has health 

benefits.
1.纯天然动物纤维，绿色环保
2.强韧、纤细、光滑、柔软、光泽
3.具有透气、透湿特点，舒适感受，对皮肤敏感友好
4.富含人体所需的氨基酸，有保健作用

Pantone TCX11-0601



1\Lyocell is a green fiber made from the inexhaustible cellulose found in 

nature.

2\Natural luster, smooth hand feel, high strength, moisture permeability, 

good breathability.

3\The fabric has a luxurious aesthetic, unique touch, and soft drape.

03-TENCEL

Pure Lyocell 
Fabric： 100% Lyocell 300TC 

Filling 100% Lyocell

1/Summer quilt

2/Quilted pillow protector

Feel good with a natural touch

Over 20 years experience in Home Textile OEM                     ODM                  Wholesale                     In Stock

Fabric Bag

Quilt

Print Binding

Quilted Pillow Protector

莱赛尔是绿色纤维，其原料是自然界中取之不尽用之不竭的纤维素
光泽自然、手感滑润、强度高、透湿性，透气性好
面料具有豪华美感”和“独特触感”及“柔软垂坠

Pantone TCX11-0602



04-BAMBOO

PURE BAMBOO 
Fabric： 100% Viscose from bamboo 300T 

Filling 100% Bamboo viscose

1/ Bamboo summer quilt:   
2/ Quilted pillow protector

Over 20 years experience in Home Textile OEM                     ODM                  Wholesale                     In Stock

Quilt

Print binding

Quilted Pillow Protector

Fabric Bag1\Bamboo fiber has good breathability and instant water absorption.

Natural coolness, constant temperature sleep feels cool but not icy. 

2\Excellent moisture absorption and sweat wicking performance.

3\It has natural antibacterial, bacteriostatic, mite removing, odor 

preventing, and UV resistant functions.

竹原纤维具有良好的透气性、瞬间吸水性
天然凉感，恒温睡感 凉而不冰。吸湿排汗性能佳
具有天然抗菌、抑菌、除螨、防臭和抗紫外线功能

Pantone TCX11-0602



05-CASHMERE

PURE CASHMERE 
Fabric：100% Cotton 400T (SOFT) BCI

Filling:  85% Cashmere

1/Cashmere summer quilt:

2/Cashmere quilted pillow protector Print Binding

Over 20 years experience in Home Textile OEM                     ODM                  Wholesale                     In Stock

Quilt Quilted Pillow Protector

Fabric Bag

1\ The outer scales of cashmere fiber are small and smooth, with an air 
layer in the middle of the fiber, making it lightweight, skin friendly, and 
smooth. Delicate and soft, finer than wool, and finer than other fibers 
such as mohair, alpaca, camel hair, ETC .
2\Warm and lightweight, with a warmth value 1.5-2 times that of wool .
3\The chromaticity is pure natural and soft, with a luster that is pure 
natural, soft, and pure . Strong elongation and better water absorption 
than wool, it combines slimness, lightness, softness, smoothness, and 
warmth .
4\Excellent insulation performance, better moisture absorption and 
breathability.

山羊绒纤维外表鳞片小而光滑，纤维中间有一空气层，因而其重量轻，亲肤滑糯。
细腻柔软，比羊毛还细，比其它纤维如马海毛，羊驼毛，驼绒等都要细。
保暖轻盈，保暖值是羊毛的1.5-2倍。
色度纯天然松软 具有光泽度纯天然 绵软 纯粹

Pantone TCX11-0105



07-WOOL

PURE WOOL

Fabric：100% Cotton BCI

Filling: 100% Australian wool  washable

1/Wool summer quilt

2/Wool winter quilt
3/Wool quilted pillow protector

Heat-insulating properties and great moisture-wicking 

Fabric made of 100% cotton ,breathable and ultra-

comfortable.

Print Binding

Over 20 years experience in Home Textile OEM                     ODM                  Wholesale                     In Stock

Fabric Bag

Quilt Quilted Pillow Protector

1\Wool itself is an easily curled animal fiber that is soft and tightly 

interlocked, forming a ball that can produce better insulation effects .

2\Wool fibers have excellent elasticity and flexibility .

3\Sheep wool is a hydrophilic fiber with good sweat absorption and 

breathability, and strong moisture absorption. 

4\Wool can generate and release heat, providing excellent warmth 

retention. 羊毛本身是一种容易卷曲的动物纤维，它柔软且纤维间互相紧扣，作成
一团，能产生出更佳的保温效果。
羊毛纤维具有优良的弹性和灵活性，
绵羊毛是亲水性纤维，吸汗与透气性较好，吸湿性强。羊毛可产生并

Pantone TCX11-0105



07-WOOL

1/Mattress pad

Fabric：100% Wool 450gsm + 100gsm 

polyester carrier

Back Fabric: 100% Cotton with anti- slipat-

insulating properties and great 

moisture-wicking 

Made of 100% cotton ,breathable 

and ultra-comfortable.

Mattress pad

Over 20 years experience in Home Textile OEM                     ODM                  Wholesale                     In Stock

Fabric Bag
1\Wool itself is an easily curled animal fiber that is soft and tightly 

interlocked, forming a ball that can produce better insulation effects .

2\Wool fibers have excellent elasticity and flexibility .

3\Sheep wool is a hydrophilic fiber with good sweat absorption and 

breathability, and strong moisture absorption. Wool can generate and 

release heat, providing excellent warmth retention.

PURE WOOL



08-ALPACA

PURE ALPACA WOOL 
Fabric：100% Cotton

Filling: 100% Alpaca 

1/Wool summer quilt

2/Wool winter quilt

Print Binding

Over 20 years experience in Home Textile OEM                     ODM                  Wholesale                     In Stock

Quilt Quilted Pillow Protector

Fabric Bag

1\Soft and lightweight, smooth and delicate. Soft as cotton, smooth as silk. The special 

hollow structure of alpaca wool makes it more lightweight and elastic. Long term 

pressing does not easily deform and remains soft and smooth.

2\ Keep warm and moisture-proof. The insulation performance of alpaca wool is 

excellent, as it can isolate cold air without transferring thermal energy to the outside 

world, making it more warm and breathable.

3\Non dusty, clean and hygienic. Alpaca wool itself does not contain oil, so it is not 

easy to accumulate dust, has no odor, and is easy to maintain. Alpaca fur is not easy to 

shed and does not cause allergies, making it suitable for all types of people to come 

into contact with. 1、柔软轻薄，光滑细腻。“柔似棉花，滑似丝绸”。羊驼毛特殊的中空结构使得其更加的轻薄有
弹性。长时间按压使用也不易变形，依然柔软光滑。
2、保暖防潮。羊驼毛的保暖性能十分优异，它的绝缘性能使其既能隔绝冷空气，同时不向外
界传导热能量 更加的保暖透气

Pantone TCX11-0105



09-CAMEL

PURE CAMEL WOOL
Fabric：100% Cotton

Filling: 100% Camel hair

1/Camel summer quilt

2/Camel winter quilt

Print binding

Over 20 years experience in Home Textile OEM                     ODM                  Wholesale                     In Stock

Quilt Quilted Pillow Protector

Fabric Bag

1\The advantages of camel hair bedding mainly include excellent warmth and 

breathability, fluffiness and stability, moisture absorption, skin friendliness, as 

well as antibacterial, mite resistant, and environmentally friendly pollution-

free properties. 

2\The thermal insulation performance of camel wool bedding is very superior, 

thanks to the hollow bamboo like structure of camel wool fibers, which is 

conducive to air storage and provides excellent warmth and breathability. This 

structure allows camel hair to be kept warm while also maintaining good 

ventilation, avoiding discomfort caused by moisture
驼绒被的优点主要包括极佳的保暖性和透气性、蓬松度和稳固性、吸湿性、亲
肤性以及抗菌防螨和环保无污染。
驼绒被的保暖性能非常优越 这得益于驼绒纤维的中空竹节状结构 有利于空

Pantone TCX11-0105



THANK YOU……
www.staroon.com
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